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CiU podria anunciar qui serà el seu candidat als comicis a partir del mes de setembre 
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CASSÀ DE LA SELVA | R. VAN EECKHOUT  Cassà no repetirà alcalde durant la pròxima 
legislatura. L'actual batlle, Enric Bagué, va anunciar ahir que no es presentarà a la reelecció en 
els comicis que se celebraran el maig de l'any que ve, posant fi a una etapa a l'Ajuntament en 
la qual ha estat regidor durant 12 anys i en què en complirà quatre com a màxim representant 
del consistori. 
 
Ha estat una legislatura complicada, amb l'anunci al novembre del 2011 que l'Ajuntament 
estava en situació de suspensió de pagaments, i havent-se d'ajustar posteriorment a un pla 
d'ajust de l'Estat per poder fer front al pagament de les factures pendents. Tot i això, Bagué 
explicava ahir que aquest no és el motiu principal perno presentar-se a les properes eleccions 
municipals, ja que abans d'iniciar la legislatura ja tenia clar que tan sols seria per a aquesta 
legislatura. "Ja havia estat 12 anys de regidor, vaig plegar quatre anys i vaig dir que deixava la 
política, quan la secció local de convergència m'ho va oferir vaig dir que només seria per quatre 
anys", exposava ahir Bagué. 
 
Sobre la present legislatura, el batlle va admetre que ha estat molt "complexa", amb una 
situació econòmica que va arribar al límit i que actualment està millorant, tot i les limitacions 
que té l'Ajuntament a l'hora de poder fer inversions. Bagué es va mostrar "prou content", i en 
aquest sentit va voler agrair als altres grups representats al ple que no hagin girat mai 
l'esquena a l'equip de govern a l'hora de prendre decisions "difícils" però necessàries per poder 
millorar la situació econòmica. "Estàvem en minoria i estic molt content de la resposta de tots 
els grups de l'oposició per sortir a nivell econòmic", va assegurar. 
 
L'actual alcalde va evitar pronunciar-se sobre qui podria ser el seu relleu, tot i que va afirmar 
que a partir del mes de setembre el partit podria escollir un nou candidat. Tot i això, va 
assegurar que cal una persona amb idees noves per poder canviar també de cicle. "Quan em 
vaig presentar sabia que hauria de portar a terme una política molt de contenció, al 2015 ha de 
ser una persona nova i que pensi en dues legislatures", explicava. Sobre el futur, Bagué va 
afirmar que la seva idea és poder tornar a ser professor, tasca que ha hagut de deixar per ser 
alcalde. 
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